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PODBEHLÝ
Ing. Peter

kandidát na primátora 
mesta Nové Zámky

Srdečne Vás pozývam 
na diskusiu

Diskusií sa zúčastnia aj poslanci MsZ Nové Zámky, poslanci NSK, 
kandidáti na poslancov MsZ Nové Zámky, kandidáti na poslancov 

Nitrianskeho samosprávneho kraja a rôzne osobnosti...

Na stretnutie s Vami sa teší

Ing. Peter PODBEHLÝ
poslanec mesta Nové Zámky
kandidát na primátora mesta

kandidát na poslanca NSK

OTVORENÁ 
SAMOSPRÁVA

www.peterpodbehly.sk www.facebook.com/peter.podbehly

15.10.2022
sobota o 18.00

Reštaurácia Koruna
Janka Kráľa 23, Nové Zámky

22.10.2022
sobota o 18.00

Restaurant Michelle
T. G. Masaryka 31, Nové Zámky

25.10.2022  
utorok o 18.00  

Irish Castle Pub
Majzonovo námestie 166, Nové Zámky
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MILÉ NOVOZÁMČANKY, 
MILÍ NOVOZÁMČANIA,

OTVORENÉ FUNGUJÚCE

KRAJŠIE LEPŠIE

AKTÍVNE MESTO
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volám sa Peter Podbehlý, mám 41 rokov a som šťastne ženatý s manželkou, 
s ktorou máme spoločné dieťa. V našej domácnosti sa tešíme aj zo spoloč-
nosti dvoch psov. Som zásadový človek, ktorý si ctí tradičné hodnoty ako 
sú láska, pravda, česť, priateľstvo a vernosť. Tieto hodnoty tvoria aj základ 
výchovy nášho syna. 

Som jedným z Vás, som občan, otec, manžel, priateľ aj kolega. Posledných pár rokov bývam v lokalite 
za troma mostami, predtým som býval pred nimi (M.R. Štefánika, Komárňanská ul.). Od svojich dvadsia-
tych rokov pracujem vo verejnej správe ako policajt. Za ten čas som prešiel viacerými odbornými funkcia-
mi. Posledných pár rokov pracujem ako tímlíder operačného odboru s pracovnou dobou na 24 hodinové 
zmeny. Mám svoju zodpovednú a profesionálnu prácu rád a beriem ju s plnou vážnosťou ako poslanie. 

Dáva mi však navyše aj benefit – dostatok voľného času na rodinu aj občianske aktivity v našom meste. 
Môžete ma stretnúť v našom meste na prechádzkach s rodinou a psami, na bicykli, na Sihoti, pri behu 
na Zúgov, či v miestnych lokálnych obchodíkoch a reštauráciách.

V minulých voľbách som s podporou ľudí ako nováčik s náskokom vyhral náš „poslanecký“ volebný obvod 
č. 7, v ktorom vtedy súperilo najviac kandidátov zo všetkých obvodov. Aj teraz budem kandidovať ako 
nezávislý občiansky kandidát bez politickej príslušnosti. Avšak potrebujem osloviť asi 33 tisíc ľudí, ktorí 
rozhodnú o tom či budem, alebo nebudem “prijatý do nového zamestnania“. Osobne poznať toľko ľudí je 
prakticky nemožné. Aj preto sa Vám chcem priblížiť svojou otvorenosťou, pretože transparentnosť nevy-
mizla z môjho slovníka po zvolení za poslanca a garantujem Vám, že nevymizne ani po mojom prípadnom 
zvolení za primátora nášho mesta.

Mám za to, že ak sa niekto uchádza o post primátora, mal by byť otvorený a zverejniť svoj životopis. Nie-
ktorí primátori ho majú dokonca zverejnený na stránkach svojich miest. Naše mesto k nim doteraz nepat-
rilo. So zverejnením môjho CV nemám problém. Na dôkaz, že to myslím úprimne a vážne, si ho môžete 
pozrieť na konci tohto PROGRAMU pre LEPŠIE ZÁMKY. 

S úctou Peter Podbehlý
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Tieto témy sa zároveň prelínajú, dopĺňajú a tvoria konzistentný celok. Najdôležitejšie problémy nášho mesta sú 
pomenované pravými menami a riešenia sú jasné a zrozumiteľne pre každého. Bude to iné čítanie, aké ste doteraz 
v klasických „primátorských programoch“ čítali ...

Projekt sa delí na 3 hlavné témy: 

1.  NOVÉ ZÁMKY – DOBRÁ ADRESA

2.  NOVÉ ZÁMKY – MESTO PRE ĽUDÍ

3.  NOVÉ ZÁMKY – OTVORENÉ MESTO

• UROBME NAŠE MESTO OPÄŤ VEĽKÝM 
Začnime tým najdôležitejším. Určite ste postrehli, že demografická a populačná kríza markantne zasiahla v posled-
ných rokoch aj naše mesto. Pred komunálnymi voľbami v roku 2014 nás bolo 39.492 obyvateľov. Aktuálne pred tými-
to voľbami v roku 2022 nás je len 36.779 Novozámčanov. V prvom rade musíme tejto kríze čeliť aktívnejšie. Vydávať 
pozitívnejšie signály nielen pre súčasných ale aj budúcich občanov. Musíme zastaviť neustály odliv mladých ale aj 
starších...

Urgentne potrebujeme riešenia. Podporovať mladé rodiny s trvalým pobytom na území mesta, ktoré zároveň nie sú 
dlžníkmi mesta sumou 150 EUR na 1 dieťa. Cieleným marketingom však musíme oslovovať širšie masy ľudí, dávať 
intenzívnejšie signály „do sveta“ a nerobiť takúto podporu len „pro forma“. Naši mladí potrebujú záruky budúcnosti.

• NIŽŠIE NÁKLADY NOVOZÁMČANOV 
Ďalšie opatrenie na udržanie populácie, ale aj vytvorení priaznivých podmienok pre život, je prepracovaný systém 
daňových úľav pre sociálne slabšie skupiny a podpora našich starších obyvateľov. Veľa našich starších sa tiež sťahuje 
do obcí, kde sú náklady na bývanie nižšie. Málokto možno vie, že aj vďaka poslaneckému návrhu v zastupiteľstve, 
majú naši osamelí dôchodcovia úľavu z daní za psa. Rovnako aj všetci tí, ktorí si psíka adoptujú z novozámockého 
útulku. Toto sú spojené nádoby, ale zároveň platí, že čím viac nás bude, tým väčší výnos z daní získame od štátu 
a naše mesto tým môže viac napredovať. Musíme aj v tejto oblasti pridať a udržať si našich obyvateľov. Z pozície 
poslanca nášho zastupiteľstva som už viac urobiť nemohol.

• ŠTRAND A CELOROČNÝ WELLNESS? 
Možno pre niekoho sci-fi, ale v tomto vidíme obrovskú príležitosť a zároveň náš premárnený a nevyužitý potenciál. 
Počas môjho pôsobenia v zastupiteľstve som zistil, že projekt na náš welness už existuje. Je smutné, že popri obci 
Palárikovo nás už predbehlo aj mestečko Nesvady. Ak by sme zainvestovali časť financií trebárs 2 500 000 EUR, 
namiesto predražených krytov na kontajnery, či do predraženej fontány práve do tohto projektu, už teraz sme mohli 
byť niekde inde...

Náš projekt je zároveň programom nového primátora mesta a súčasne jeho záväzok k občanom. 
Je výsledkom niekoľkoročného tvorivého zhromažďovania poznatkov, zistení profesionálnych 
a praktických skúseností. Posledné roky ho tvorili aj Novozámčania, ktorí žijú v našom meste, no 

zároveň aj chodia po Slovensku s otvorenými očami. Taktiež sa na ňom podieľalo množstvo úžasných ľudí, 
ktorým nie je ľahostajný osud nášho mesta. Projekt sa netvári ako nové „koleso“. Obsahuje úplne bežné 
riešenia na komunálne problémy, ktoré fungujú aj v iných mestách a samosprávach. Taktiež obsahuje aj 
manažérske zlyhania súčasného primátora, pozmenené neúspešné návrhy poslancov, ktoré treba z pozície 
primátora presadiť, aby mohlo naše mesto plne napredovať...

NOVÉ ZÁMKY – DOBRÁ ADRESA1.

PROGRAM | DOBRÁ ADRESA
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Túto víziu treba, čo najskôr zvoleným poslancom predložiť a spolu hľadať riešenia. Tým, že takýto projekt vybudu-
jeme, pomôžeme aj nášmu turizmu. Investícia do takejto nehnuteľnosti má zmysel trebárs aj v podobe čiastočného 
úveru. Pridanou hodnotou pomerne rýchlo obratového podniku nám bude aj výnos z miestnej dane za ubytovanie 
a opäť len väčších výnosov pre naše mesto...

• PRIEMYSELNÝ PARK 
Toto je ďalší príklad z praxe, kde nás predbiehajú menšie obce, či mestá nášho okresu. Pozrime sa len na obec Palá-
rikovo, kde vybudovaný park už stojí a vraj sa má ešte rozširovať. Na rozdiel od „nás“ to riešila obec po vlastnej línii. 
Inzerovali do celoštátnych denníkov, vyvíjali snahy na získanie investorov. 

Naopak v Nových Zámkoch sme v roku 2018 predali takmer 10 hektárov našej pôdy za cenu 1 EUR/m2. Vybudovanie 
priemyselného parku sme tak „de facto“ delegovali na tretiu osobu. Nemáme vedomosť, že by sa na pozemkoch 
na Dvorskej ceste nachádzal plnohodnotný priemyselný park. Vy hej? 

Určite sa musíme uberať tými správnymi príkladmi z praxe... Naše pozemky sa nafúknuť nedajú a pokračovaním 
súčasného primátora budú zrejme už len ubúdať. Nemali by sme sa takto zbavovať našej pôdy. Priemyselné parky 
by sme mali riešiť najprv formou dlhodobého prenájmu ako príklad hodný osobitného zreteľa. Takto nám v prípade 
nevybudovania parkov, či skoršieho odchodu investora naša pôda zostane.

• NOVÉ VÍZIE PRE NOVÉ ZÁMKY 

– Využívajme verejný priestor INAK 
Ukážkovým príkladom na koncepčné využitie verejných priestorov je náš klenot – lesopark Sihoť. Nemusíme chodiť 
ďaleko, aby sme našli dobré príklady z praxe ako sa to dá. Pozrite sa napríklad na Nitriansku Sihoť a tú našu. Vieme si 
predstaviť, že aj u nás využijeme zopár mestotvorných prvkov z Nitry. Napríklad zonáciu priestorov: oddychové zóny, 
hracie zóny pre deti, vodné prvky, priestor pre zábavu a kultúrne podujatia. V Nitre na Sihoti sa pravidelne schádzajú 
rodiny s deťmi a všetko má svoje miesto. V rozlohovo podobnom parku napr. v Tatranskej Lomnici zase každoročne 
organizujú „kultúrne letá“... 

Aj my potrebujeme prinavrátiť do nášho mesta život. Nepotrebujeme, aby sa ľudia stretávali len v nákupných cen-
trách... Benefitom na aktívnejšie využívanie verejných priestorov v prírode je aj spájanie komunít, či zlepšenie spolu-
patričnosti. Napríklad jednoduchým organizovaním „susedských popoludní“, bábkových predstavení v parku, alebo 
poskytnutím priestoru na vystúpenie našim talentovaným umelcom. Dá sa to, len tieto aktivity musia byť vyvíjané 
aktívnejšie, pravidelnejšie, no hlavne organizované pod záštitou mesta.

Tu sú naše NOVÉ VÍZIE PRE LEPŠIE NOVÉ ZÁMKY 

• Musíme opäť urobiť naše mesto opäť veľkým...
• Vytvoriť priaznivé podmienky pre mladých aj starších...
• Zastaviť neustály odliv našich obyvateľov...
• Naštartovať turizmus, progres a skutočný rozvoj nášho mesta, 

ktorý je brzdený klientelizmom rodinkárstvom, netransparentnosťou 
a rozpredajom mestských nehnuteľností...

• Vytvárať príležitosti každému bez rozdielu...
• Zlepšovať súdržnosť a spolupatričnosť... 
• Spájať komunity...

PROGRAM | DOBRÁ ADRESA
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• FUNGUJÚCA DOPRAVA 
Naše mesto, jeho infraštruktúru a služby používame denno-denne. Doprava je presne to, čo nás Novozámčanov 
niekedy najviac trápi. Jednoduchými riešeniami, však spoločne môžeme docieliť zlepšenie jednak dynamickej, ale aj 
statickej dopravy.

• OTVORME CESTY CYKLISTOM 
Bezpečnosť cyklistov musí byť pre nás dôležitá. Ak chceme, aby ľudia boli menej v zápche, tak im potrebujeme dať 
nejakú inú alternatívu dopravy. Napríklad kvalitnú verejnú dopravu, prípadne iný druh dopravy na úrovni nášho mes-
ta. To je napríklad bicykel. A toto je presne to miesto, kde nás „tlačí topánka“. Musíme vytvárať priestor pre rozvoj 
cyklodopravy, aby sme sa aj s našimi ratolesťami na cestách s bicyklami cítili bezpečne. Cesty a chodníky sa však 
na počkanie nafúknuť nedajú, ale niektoré riešenia predsa len jestvujú...

Efektívnym riešením bude vytvorenie ochranných cyklopruhov na vozovkách všade, kde sa to len dá. Ďalšími rieše-
niami vo vyspelejších mestách a samosprávach býva zjednosmernenie ciest s doplnkovou značkou „okrem bicyk-
lov“. Riešenia nesmieme vidieť len v zdĺhavom čakaní na spásu v podobe štrukturálnych fondov. Musíme si na MsÚ 
vyhrnúť rukávy, „zamakať“ už teraz a hľadať takéto možnosti ako sa to dá... a nie výhovorky ako to nejde... 

• VEREJNÁ DOPRAVA 
Spoje mestskej dopravy musia plne reflektovať potreby našich občanov. Cieľom mestskej dopravy nemá byť „vozenie 
vzduchu“ a „vyhliadkové trasy“ mestom. Sme významným železničným uzlom a máme 1 veľký nadnárodný podnik. 
Obrovské množstvo našich obyvateľov dochádza do práce práve tam a aj na železničnú stanicu. Zhustením interva-
lov, zefektívnením zastávok a správnym zacielením v časoch, keď je to potrebné, dokážeme v špičke znížiť množstvo 
automobilov a tým odľahčiť dopravnú špičku. 

• STATICKÁ DOPRAVA - Parkovacia politika 
Vo volebnom programe poslanca MsZ NZ som pred 4 rokmi ľuďom sľúbil zlepšenie parkovania vo vtedy najproblé-
movejšej časti nášho mesta – Železničná stanica. Podarilo sa mi počas poslaneckého mandátu navrhnúť, podporiť 
a presadiť 3 parkoviská v jej blízkosti. Zašiel som však ešte ďalej a na rokovaní zastupiteľstva, na ktorom sme čelili 
protestu prokurátora, som v prítomnosti prokurátorky primátorovi navrhol a predostrel konkrétny návrh ako by som 
si parkovaciu politiku v budúcnosti u nás predstavoval. Od dosluhujúceho primátora sa mi namiesto pochopenia 
a hľadanie spoločného záujmu ušli len výčitky. Ako si to teda predstavujeme parkovaciu politiku? 

• REZIDENČNÁ PARKOVACIA POLITIKA 
V našom meste by sme mali začať práve v okolí železničnej stanice. Parkovanie v tejto časti mesta tu funguje bez 
náznaku akéhokoľvek systému. Musíme vyťažiť maximum z príležitostí, zatiaľ čo iní tu vidia len problémy. Zóna rezi-
denčného parkovania „Železničná stanica“ bude zahŕňať parkoviská na M.R.Štefánika, Námestie republiky, Ľ. Štúra, 

NOVÉ ZÁMKY – MESTO PRE ĽUDÍ2.

• Ukážky fungujúcich riešení v mestách.

PROGRAM | MESTO PRE ĽUDÍ
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Cyrilometódska, T. G. Masaryka a Bratislavská. Na začiatok potrebujeme zistiť vstupné dáta. t.j. koľko tam vlastne 
parkuje našich rezidentov a koľko dochádzajúcich z okolitých miest a obcí... 

• ALE AKO TO ZISTÍME ? – JEDNODUCHO 

cez rezidenčnú KARTU NOVOZÁMČANA 
Všetkým naším rezidentom dáme rezidenčnú kartičku s platnosťou na 1 rok za symbolickú sumu. Ostatní dochádza-
júci – ktorí parkujú na priľahlých parkoviskách k bytovým domom budú musieť platiť. Či už sms parkovaním, alebo 
parkovacím automatom. Možnosť bezplatného parkovania pre nich zostane len na záchytnom parkovisku pred troma 
mostami - „Stará kotoľňa“. Ostatní dochádzajúci – občania nášho mesta budú mať parkovanie v celej zóne „Železnič-
ná stanica“ zadarmo. Stačí, ak si za čelné sklo svojho auta dajú „KARTU NOVOZÁMČANA“. 

Na začiatok tohto rezidenčného parkovania si však ale bude treba vyhrnúť rukávy a makať. A nie si len nadeľovať 
na MSÚ NZ cca 11.000 eurové ročné odmeny. Poctivej práce sa nebojíme, veď napokon, robíme to pre príjem našej 
pokladnice od tých, ktorí z nášho mesta doteraz profitovali zadarmo.

• PARKOVANIE V INÝCH ČASTIACH MESTA 
Tu postupne tiež nájde „KARTA NOVOZÁMČANA“ uplatnenie. Novozámčania budú mať parkovanie na sídliskách za-
darmo. Ostatní, ktorí bývajú v prenájmoch alebo si doteraz nezmenili trvalý pobyt lebo inde majú napr. nižšie dane, 
si budú musieť priplatiť. (alebo konečne si zmeniť trvalý pobyt na „Nové Zámky“ ) Zároveň vyčleníme aj niektorým 
Novozámčanom pár miest na možnosť zakúpenia vlastného „boxu“, ak oň prejavia záujem. 

V tomto vidím obrovský potenciál, lebo je to príjem do našej kasy od tých, ktorí platiť chcú. Zároveň to bude príjem 
do kasy od tých, ktorí doteraz z absencie parkovacieho systému profitovali. Verím, že aj takto sa nám podarí zvýšiť 
populačnú krivku. Poznám totiž mnoho takých ľudí, ktorí si doteraz nezmenili trvalý pobyt v našom meste. Musia 
však pochopiť, že čím viac nás Novozámčanov bude, tým vyššie podielové dane dostaneme od štátu a tým kvalitnej-
šie služby môžeme všetkým našim občanom nášho mesta poskytovať. Dosť bolo hry na schovávačku...

Karta Novozámčana môže mať aj širšie využitie. Napr. lacnejší vstup pre Novozámčanov na kúpalisko, do wellnessu, či 
na plaváreň. V miestnych prevádzkach, obchodíkoch či obchodoch môže mať Novozámčan zľavy na tovary a služby. Ve-
rím že je dostatok miestnych či drobných podnikateľov, ktorí sa radi o túto obojstranne výhodnú spoluprácu prihlásia... 

• PARKOVACIE DOMY 
Cieľom novodobej urbanizácie nesmie byť betónovanie ďalších parkovísk a asfaltovanie na úkor zelene... Musíme si 
stanoviť aj nové ciele. Určiť stav, kde sme teraz, kde chceme byť za 4 a kde za 10 rokov, 20 rokov... 

V niektorých mestách je stavba parkovacích domov už pomaly bežná prax, ale u nás žiaľ nie. Áut u nás neubúda 
a preto sa musíme posnažiť aj my o výstavbu parkovacieho domu v blízkosti centra s využitím architektonickej sú-
ťaže a zelených technológií. 

Podobne ako u iných mestských nehnuteľností, aj tu treba myslieť na využitie zelených technológií. Napríklad využiť 
strechy na výrobu elektriny pomocou fotovoltaiky. Ako pridanú hodnotu celého projektu získame hodnotnejší verej-
ný priestor, menej áut v centre a mestský okruh by mohli viac a bezpečnejšie využívať cyklisti. Takúto stavbu treba 
najlepšie realizovať s využitím štrukturálnych fondov, alebo aj bez nich. Je to totiž investícia do nehnuteľnosti mesta, 
ktorá na hodnote nestratí. Naopak, budeme profitovať z krátkodobých, či dlhodobých prenájmov parkovacích boxov... 

• OBCHVAT 
Čo som mohol a čo som z pozície poslanca zastupiteľstva aj urobil. Priamo na zastupiteľstve som v minulosti vy-
zval spoluobčanov na podpis petície „Za obchvat mesta Nové Zámky“. Ako aktivista som tiež prispel zozbieraním 
niekoľkých podpisov. Mal som stretnutie aj s poslancami NR SR, ktorí majú bydlisko v našom meste... Výsledok? 
Vraj po trase obchvatu sú už postavené domy. Keď som sa pýtal kde presne, nedostal som už žiadne odpovede. 

• RIEŠENIE SKORŠIEHO OBCHVATU 
Riešením skoršieho obchvatu je zrejme len petícia. Podobne ako napr. v Šali. Primátor sa však musí postaviť do čela 
kolóny. Ako aktivista, podobne ako pri našom úspešnom odvolaní proti kolaudácii Zúgova, s tým nemám najmenší 
problém. Dosluhujúceho primátora sme podobné aktivity vykonávať nevideli.

PROGRAM | MESTO PRE ĽUDÍ
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• APROPO ZÚGOV 
V roku 2021 sme sa spolu s ďalšími aktivistami odvolali voči Rozhodnutiu o kolaudácii vodnej elektrárne. Urobili sme 
tak preto, lebo naše Mesto Nové Zámky ako účastník konania, sa proti tomuto Rozhodnutiu neodvolalo. Dokonca ani 
nemalo pripomienky. Takto sa ale „/ne/bojuje“ za práva občanov. Jedna vec je robiť tanečky pred médiami a pred 
bagrom a vec druhá v konaniach uplatňovať pripomienky občanov a podpísať sa pod to.

Ministerstvo životného prostredia sa stotožnilo s našimi námietkami a vo svojom Rozhodnutí sa ešte precedentne 
do budúcnosti vyjadrilo „že funkčnosť stavebného objektu SO 03 Rybovod a kolaudácia stavebného objektu SO 06 
Prístupová komunikácia sú PRIORITAMI, ktoré musia byť splnené PRED vydaním kolaudačného rozhodnutia na AKÝ-
KOĽVEK stavebný objekt vodnej stavby MVE Zúgov.“

Ak podmienky kolaudácie nebudú splnené, nedostatky odstránené, môže prísť aj k odstráneniu stavby. Je možné, 
že vec sa bude naťahovať a skončí na súdoch. Ľudia sa majú možnosť už v týchto voľbách rozhodnúť, kto ich bude 
v prípadnom spore ako primátor mesta zastupovať. 

• MESTSKÁ POLÍCIA 
Príslušníci našej polície budú vykonávať kvalitnejšiu represiu už na základných školách. Zároveň im zlepšíme pod-
mienky pre výkon ich služby kvalitnejším výcvikom, lepším vybavením aj adekvátnym ohodnotením. Na oplátku bu-
deme od nich vyžadovať kvalitný výkon služby a profesionalitu. Týmto zvýšime ich dôveru v očiach našich občanov. 
Naši občania sa musia cítiť bezpečne.

• Zúgov - Niekdajšie kaskády a pýcha nášho mesta. Vďaka aktívnym občanom stále neskolaudovaná „stavba”.

• Kultúrne letá v lesoparku Tatranskej Lomnice

PROGRAM | MESTO PRE ĽUDÍ



8

• NOVÉ ZÁMKY POTREBUJÚ SPOLUPRÁCU 
Primátor mesta musí zastupovať všetkých občanov mesta (aj tých, čo ho nevolili). Dňa 11.12.2018 počas ustanovujúce-
ho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Nových Zámkoch ten súčasný odmietol podať ruku hneď dvom poslancom. 
Takúto polarizáciu a eskaláciu napätia už nepotrebujeme. Správny personálny manažér a líder musí podať ruku kaž-
dému kolegovi. V našom prípade to musí byť nový primátor, ktorý ju podá každému zvolenému poslancovi. Niektoré 
kompetencie treba preniesť aj na poslancov, napríklad honor odovzdávania športových či iných ocenení mesta. 

• OTVORENOSŤ 
Nové Zámky potrebujú transparentný výber nominantov do mestských podnikov ako aj do štatutárnych orgánov 
nášho mesta. V neposlednom rade aj do odborných komisií pôsobiacich pri mestskom zastupiteľstve. Potrebujeme 
vybrať najlepších z najlepších. Dať reálnu možnosť našim šikovným ľuďom prihlásiť sa na každý jeden post. Vyhlaso-
vať verejné výberové konania všade, kde to len pôjde. Na kľúčové pozície tebárs aj s verejným vypočutím poslancov. 
Veríme, že naše mesto je plné aktívnych a šikovných ľudí. Posledné 4 roky ste si mali možnosť všimnúť, že transpa-
rentnosť z môjho slovníka nevypadla a garantujem Vám, že nezmizne ani po mojom prípadnom zvolení. Veľmi úzko 
totiž súvisí aj s mojou komunikáciou. Musíme raz a navždy skoncovať s trafikantmi a rodinkárstvom. Chceme aktívne 
mesto, kde budú ľudia začlenení do rozhodovacích procesov.

Veríme, že Nové Zámky dokážu byť otvorené mesto. Nielen niečo hovoriť za zatvorenými dverami, ale hlavne riadne 
komunikovať dôležité témy a aj pozorne počúvať svojich obyvateľov. Chrániť, pomáhať občanom, dávať im priestor 
na ich rozvoj, hľadať príčiny problémov, ale aj predchádzať ich vznikom. 

• INFORMAČNÉ TECHNOLÓGIE, INOVÁCIE 
Som za zriadenie mestského coworkingu a podporu inovatívnych firiem, tzv. startupov, ktoré by tu realizovali svoje 
podnikateľské plány. Treba podporovať aj projekty pre zlepšovanie IT zručností obyvateľov, prednášky na zvyšovanie 
bezpečnosti na Internete.

Oddelenie informačných technológií na mestskom úrade môže vo vlastnej réžii pripravovať a spravovať informač-
né systémy, ktoré by občanovi uľahčili komunikáciu s mestom, nahlasovanie podnetov a zlepšovať informovanosť. 
Mestom vytvorené organizácie by taktiež získali podporu oddelenia IT a ušetrili by sa tak nemalé financie.

• MESTSKÁ RADA – Povinnosť, či prežitok? 
Napríklad v krajskom Trenčíne už druhé volebné obdobie nie je zriadená. Treba sa aj u nás triezvo pozrieť, či to nie 
je zbytočný orgán, prežitok a šafárenie s peniazmi mesta.

• RADA STARŠÍCH 
Ak bude v zastupiteľstve na to vôľa, vidíme priestor na jej zriadenie ako alternatívu k mestskej rade. Naši starší ob-
čania si zasluhujú úctu nielen počas mesiaca október. Práve ich cenné životné skúsenosti môžu byť pri niektorých 
situáciách kľúčové. Chceme do rozhodovacích procesov začleniť aj aktívnych seniorov.

• KOMUNIKÁCIA 
Namiesto zriadenia fakultatívneho orgánu mestskej rady treba zvolávať všetkých poslancov a komunikovať s nimi 
návrhy, plány, či vízie na pracovných stretnutiach niekedy aj mimo zastupiteľstva. Vážiť si treba každého jedného 
poslanca. Je to predsa volený predstaviteľ a demokraticky volený zástupca ľudu. Mestské zastupiteľstvo sa uznáša 
na uzneseniach v zbore a pre celé naše mesto bude najlepšie, keď návrhy bude podporovať čo najviac poslancov. 

Možno aj vďaka mne sa podarilo stransparentniť a skvalitniť fungovanie mesta. Aj cez pripomienkové konania sa mi 
podarilo mnohokrát vyvolať potrebnú diskusiu v celom pléne. Tým, že som podporoval každý dobrý návrh z každého 
kúta poslaneckého stola sa mi podarilo dosiahnuť viacero kompromisov. 

NOVÉ ZÁMKY – OTVORENÉ MESTO3.

PROGRAM | OTVORENÉ MESTO
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Naše mesto potrebuje možno iný typ manažéra, ktorý sa nesnaží riadiť heslom rozdeľuj a panuj. Hádky naozaj niko-
mu nepomôžu. A už tobôž nie nášmu mestu. Máme pripravených viacero opatrení, ako začleniť ľudí do rozhodovania 
v našom meste. Chceme, aby všetci mestskí poslanci ľudí počúvali, informovali ich. Máme veľký potenciál, preto 
chceme aktívne Nové Zámky.

• SPOLUŽITIE S OBČANMI 

MAĎARSKEJ NÁRODNOSTI 
Mnohí moji priatelia aj známi sú maďarskej národnosti. Veľa mojich kolegov tiež. V našom meste, kde veľkú časť 
obyvateľstva tvoria maďarsky hovoriaci obyvatelia, bude po mojom zvolení minimálne jeden či jedna maďarsky ho-
voriaca viceprimátorka, ktorú si vyberiem na základe odporúčania zvolených poslancov. 

• SMEROVANIE MESTA A MOJE POSTOJE 
Považujem za úplne korektné a zodpovedné zdieľať s občanmi svoje postoje. Aj ja som za uplynulé 4 roky sedel ako 
poslanec v tom autobuse „linky MsZ Nové Zámky“. Netvrdím že mal zlé smerovanie. Vďaka mojim výsledkom už 
viete, že som nebol len poslanec – údržbár, ale patril som k tým aktívnejším... Navyše vždy, keď som mal možnosť 
zmeniť cestu na lepšiu a transparentnejšiu, aj som tak urobil. Skoro celý môj predvolebný program sa mi podarilo 
naplniť za prvý rok a to aj bez politického krytia. 

Prečo už nekandidujem aj za poslanca MsZ Nové Zámky?

Túto otázku mi už položili mnohí. Odpoveď - neriadim sa totiž príslovím keď neprší, aspoň kvapká. Do komunálnej 
politiky som nevstupoval s cieľom dosiahnuť majetkový prospech. Mandát poslanca mestského zastupiteľstva mi 
veľa dal a zároveň mi aj pomohol si urobiť určitý personálny a finančný prehľad a ešte vernejší obraz nášho mesta. 

Bolo pre mňa ťažké radiť niekomu, kto niekedy nechcel počúvať, o priznaní chýb ani nehovorím. Mali ste možnosť 
vidieť, že ja som človek, ktorý si vie chlapsky priznať chybu, ale aj verejne hocikoho pochváliť, nestranne podporiť 
návrh z každej strany stola.

Všetko sa začína a končí u ľudí. Cítim, že svoje dlhoročné profesionálne skúsenosti z verejnej správy dokážem naplno 
využiť výlučne na čele našej samosprávy a zároveň aj ako krajský poslanec. Primátor je totiž ten, ktorý určuje, akým 
smerom sa bude naše mesto uberať. Sme veľmi špecifické mesto. Ale plné úžasných, dobrých a schopných ľudí. Roz-
hodnúť môže každý hlas. A rozhodnúť môže aj práve aj časť mesta, kde som už pred 4 rokmi ako nováčik dokázal 
vyhrať spomedzi najviac kandidátov zo všetkých obvodov. Verím, že ľudia sa budú musieť a aj sa správne rozhodnú, 
rovnako ako aj Vy, všetci občania nášho mesta....či budeme pokračovať v odlive obyvateľstva, chaotickom „rozvoji“, 
v predražených krytov na kontajnery vrátane ich mastného servisu, či predražených ihrísk, či fontán...

...Alebo radšej naštartujeme skutočný rozvoj, ktorý nie je brzdený netransparentnosťou, nehospodárnosťou, kliente-
lizmom či rodinkárstvom.

Komunálne voľby 2018 v Nových Zámkoch

VOLIL SOM

... 11 680 ľudí

JEDEN HLAS NIČ 

NEZMENÍ

... 21 409 ľudí

NENECHAJME ROZHODOVAŤ O OSUDE NÁŠHO MESTA INÝCH...

VERÍM, ŽE DŇA 29. OKTÓBRA SA ROZHODNETE SPRÁVNE...

PROGRAM | OTVORENÉ MESTO
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TITUL, MENO , PRIEZVISKO 

Ing. Peter PODBEHLÝ
VEK 

41

BYDLISKO 

Wolkerova 3, Nové Zámky

VZDELANIE 

2008 - 2010
Trenčianska univerzita Alexandra Dubčeka 
v Trenčíne
Fakulta sociálno-ekonomických vzťahov 
štátna skúška v odbore - Ľudské zdroje 
a personálny manažment
získaný titul Ing. 

2005 - 2008
Trenčianska univerzita Alexandra Dubčeka 
v Trenčíne
Fakulta sociálno-ekonomických vzťahov
štátna skúška v odbore - Verejná správa 
a regionálny rozvoj
získaný titul Bc.

2007 
SOŠ PZ v Bratislave - špecializované vzdelanie - 
poriadková polícia

2002 
SOŠ PZ v Pezinku - základné policajné vzdelanie - 
maturita

1995 - 1999
Stredná priemyselná škola elektrotechnická 
v Nových Zámkoch
Technické a informatické služby 
v elektrotechnike – maturita

PRAX 

2001 - súčasnosť 
Ministerstvo vnútra Slovenskej republiky, policajt 

2007 - súčasnosť 
Prezídium Policajného zboru, 
Útvar osobitného určenia (Lynx Commando),
posledná funkcia tím líder

2002 - 2006
Úrad pre ochranu ústavných činiteľov 
a diplomatických misií 
Odbor ochrany diplomatických misií, 
referent

2001 - 2002 
prípravná štátna služba, 
policajt čakateľ

CURRICULUM VITAE

 (ŽIVOTOPIS)
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ZAHRANIČNÁ PRAX 

2011, 2013 
Veľvyslanectvo Slovenskej republiky v Iraku,
diplomatický policajný pridelenec (attachee)

ČLENSTVÁ V ZAHRANIČNÝCH ORGANIZÁCIÁCH 

2016 – súčasnosť
International Police Association,
1st Vice-president of Slovak Section

ČLENSTVÁ V ORGANIZÁCIÁCH 

2020 - súčasnosť
Občianske združenie
Za troma mostami Nové Zámky

MESTO NOVÉ ZÁMKY 

2018 - súčasnosť
poslanec Mestského zastupiteľstva 
Nové Zámky, 
člen Komisie pre prideľovanie nájomných bytov, 
člen Rady školy ZŠ Nábrežná Nové Zámky

CERTIFIKÁTY, OPRÁVNENIA, SKÚŠKY 

2021  Certifikát prvej pomoci (Certificate 
 In accordance with European 
 Standards on FIRST AID)
2020 IT Fitness-certificate 72% 
 (mierne nadpriemerná úroveň)
2009  Certificate of Security Clearance, 
 Classsifiation level Secret defense 
 (úspešná previerka NBÚ stupňa 
 utajenia TAJNÉ)
2007  Výsadkár 3. TRIEDY 
 (5. pŠU Jozefa GABČÍKA)
2007  Práce vo výškach a nad voľnou hĺbkou 
 pomocou horolezeckej a vrtuľníkovej 
 techniky

2006  Hellweek (pekelný týždeň) úspešné 
 zvládnutie najnáročnejšieho 
 výberového konania v Policajnom 
 zbore SR (Lynx Commando)
2000  Základná vojenská služba
1999  Vodičský preukaz – A1, A, B1, B, BE, AM

POČÍTAČOVÉ ZNALOSTI 

SAP, word, excel, powerpoint, foxit, adobe, 
wordpress, outlook ...

JAZYKOVÉ ZNALOSTI 

Slovenský jazyk – materinský jazyk
Český jazyk
Anglický jazyk
Nemecký Jazyk

VYZNAMENANIA A OCENENIA 

2009 
Strieborná Janského plaketa za darovanie krvi, 
záchranu života

2005
Bronzová Janského plaketa za darovanie krvi, 
záchranu života

CHARAKTER A ZÁUJMY 

Zodpovednosť, štúdium predpisov a právnych 
noriem, pragmatickosť, flexibilita, zvýšená 
odolnosť voči tlaku a stresu, schopnosť 
operatívno-analytického myslenia 
a rozhodovania v krízových situáciách...

Prechádzky so synom, manželkou a s našimi 
psami. Takmer všetky druhy športov pasívne, 
futbal, šach, beh, pilates, cvičenie s vlastnou 
váhou, bicykel, starostlivosť o zeleň, práca 
s drevom ...

Viac o mne nájdete aj na www.peterpodbehly.sk

CURRICULUM VITAE | (ŽIVOTOPIS)



S úctou Váš kandidát na primátora nášho mesta a poslanca nášho kraja 

Peter Podbehlý.
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Zľava: Mgr. Martin MOLNÁR - kandidát na poslanca MsZ NZ v 2. volebnom obvode, 
Eva REMÉŇOVÁ, DiS.art. - kandidátka na poslankyňu MsZ NZ v 5. Volebnom obvode, 

Ing. Peter PODBEHLÝ – kandidát na primátora mesta Nové Zámky, 
Ing. Richard GAJDOŠ – kandidát na poslanca MsZ NZ v 7. Volebnom obvode

Nie som nominant žiadnej politickej strany a vždy som sa spoliehal len na svoj nezávislý a nestranný úsudok, infor-
mácie a vedomosti. V týchto voľbách kandidujem aj za poslanca NSK /Nitrianskeho samosprávneho kraja/. Mám 
za to, že primátor okresného mesta by mal byť súčasne aj krajským poslancom, aby mal na naše mesto ešte väčší 
dosah. Zároveň mám za to, že v krajskom zastupiteľstve má pôsobiť čo najviac nezávislých zástupcov. Preto na tejto 
úrovni spolupracujem aj s ďalšími kandidátmi...

NEZÁVISLÍ OBČIANSKY KANDIDÁTI PLATFORMY LEPŠIE ZÁMKY 

NA POSLANCOV MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

A NA PRIMÁTORA MESTA NOVÉ ZÁMKY


